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 Protokół nr 53/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 kwietnia 2020 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 53 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość tj. za pomocą 

środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji. 

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: p. Starosta - Andrzej Ochlak, p. Wicestarosta - Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu: p. Barbara Grzywacz, p. Teresa Łątkowska,               

p. Marcin Buliński oraz Główna Księgowa – Jolanta Jamroży. Pan Starosta potwierdził 

obecność w/w osób, w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu. Wymóg kworum został 

zachowany. 

 

Posiedzenie otworzył pan Starosta. Na wniosek Starosty rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia 

dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

2.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

3.  Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Statutu Powiatowego 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do 

realizacji grantu Oś I Powszechny dostęp do szybkiego internetu Działanie 1.1 

Wyeliminowanie terytorialnych różnic w możliwości dostępu do 

szerokopasmowego internetu o wysokich przepustowościach Zdalna Szkoła. 

 

5.  Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

określenia, szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania podmiotom 

prowadzącym działalność gospodarczą ulg w spłacie należności pieniężnych 

z tytułu oddania nieruchomości w najem, dzierżawę lub użytkowanie 

przypadających za okres stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii 

COVID-19. 

 

6.  Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego 

na lata 2020 – 2034 ze zm.  

 

7.  Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i 

wydatków w uchwale Nr XV/94/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego 

na        2020 r. ze zm. 
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Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 53 zdalnego posiedzenia Zarządu wraz z 

rozszerzeniem. 

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia wraz z 

rozszerzeniem. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 1.  

       

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu          

Nr 52/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 52/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt; „Remont budynku biblioteki Zespołu 

Szkół im. C. K.  Norwida w Nowym Mieście Lubawskim”. 

Pan Starosta poinformował, że realizacja projektu będzie trwała od 02.01.2021r. do 

31.12.2021r. Dodał, że całkowita wartość projektu wynosi 636 841,35 zł (w tym 631 841,35 zł 

to wydatki kwalifikowalne), wnioskowane dofinansowanie 511 728,31 zł, wkład własny 

125 113,04 zł. 

Pan Buliński zapytał o docieplenie ścian wewnętrznych budynku biblioteki ZS im. C.K. 

Norwida tj. czy konserwator zabytków wyraził zgodę na takie prace. 

Pan Starosta wyjaśnił, że jest to docieplenie wykonywane specjalną metodą, wszystkie 

elementy budynku muszą być zachowane. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 2.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem z Zarządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego o zmianę decyzji zezwalającej na umieszczenie 

urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej w pasie drogowym drogi powiatowej. 

 

Pan Starosta wyjaśnił, że chodzi tutaj o środki w wysokości ok. 800 000 zł, które powiat 

otrzymuje od Marszałka za zajecie pasa drogowego drogi powiatowej w celu umieszczenia 

urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej. Dodał, że te środki zostaną przeznaczone na 

remont drogi Skarlin – Nawra. Nadmienił, że Marszałek wnioskuje o znaczne obniżenie stawki 

za zajęcie pasa drogowego. 

Pan Buliński zapytał, czy zostały dokonane kalkulacje jaką wysokość środków powiat 

otrzymałby po obniżce.  

Pan Starosta odpowiedział, że po obniżce stawek za zajęcie pasa drogowego wysokość środków 

byłaby znacznie niższa.  

Pan Wicestarosta dodał, że rozmawiał z panią Robaczewską – dyrektor ZDP na ten temat i 

powiat otrzymałby ok. 700 000 zł mniej.  
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Pan Buliński stwierdził, że w obecnych czasach samorządy nie będą rezygnowały z tych 

środków. Dodał, że gminy również otrzymały taki wniosek od Marszałka.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy obniżamy stawki, czy zostają na tym samym 

poziomie. 

Członkowie Zarządu zdecydowali, żeby pozostawić stawki m.in. za zajęcia pasa drogowego na 

tym samym poziomie. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 3.  

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami z 

Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Zarząd Oddziału Miejskiego w Nowym Mieście 

Lubawskim (WTZ) w sprawie odwołania imprez integracyjnych dofinansowanych ze 

środków PFRON. 

 

Pan Starosta poinformował, że z powodu epidemii koronawirusa WTZ odwołują dwie imprezy 

integracyjne, które były dofinansowane ze środków Państwowego Funduszu Osób 

Niepełnosprawnych.  

 

Informacje stanowią załączniki nr 4 i 5. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych WTZ za I kwartał 2020r. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionej informacji. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Informacja stanowi załączniki nr 6. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem                                 

p. J. Robaczewskiej – dyrektor ZDP w sprawie dofinansowania zadania „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. Nr 538 Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku 

Skarlin – Nawra”. 

 

Pan Starosta poinformował, że Członkowie Zarządu otrzymali w materiałach kosztorys 

dotyczący realizacji w/w inwestycji w poszczególnych latach. Wyjaśnił, że jest to zadnie 

inwestycyjne i zostanie ono wprowadzone do budżetu powiatu. Dodał, że wysłane zostało 

pismo do Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie partycypacji w kosztach realizacji 

w/w inwestycji. Nadmienił, że powiat otrzyma z budżetu państwa dofinasowanie w wysokości 

70% kosztów realizacji zadania tj. 1 769 876,20 zł. 

Pan Buliński zapytał na kiedy jest planowane ogłoszenie przetargu, ponieważ w tym momencie 

czas jest kluczowy.  

Pan Starosta odpowiedział, że przetarg zostanie ogłoszony niezwłocznie po podpisaniu umowy 

z Wojewodą.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionej informacji. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Pismo stanowi załącznik nr 7. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze środków PFRON 

w roku 2020.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu 

Nowomiejskiego. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego budowy drogi ekspresowej S5 na odcinku 

Nowe Marzy (A1) – Ostróda (S7). 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. Poinformował, że w powyższą sprawę bardzo zaangażowana jest Gmina Nowe 

Miasto Lubawskie. Dodał, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami samorządów m.in. 

Lubawy. Wyjaśnił, że chodzi o odcinek, który miałby być usytuowany bliżej naszych terenów.  

Członkowie Zarządu stwierdzili, że należy powyższą uchwałę podjąć. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją Dyrektora 

Domu Dziecka dotyczącą wyliczenia szacunkowego kosztu zmian w zatrudnieniu i ilości 

wychowanków.  

 

Pan Starosta wyjaśnił, że do końca roku należy zmniejszyć liczbę wychowanków do 14 osób. 

Dodał, że od roku 2021 Dom Dziecka będzie przeznaczony dla mniejszej ilości wychowanków. 

Poinformował, że jeżeli dokonane zostanie zmniejszenie liczby wychowanków, to budżet 

jednostki będzie niedofinasowany na kwotę 163 271 zł. Nadmienił, że jeśli chodzi o kadrę to 

nie dojdzie do drastycznych zwolnień, ponieważ nastąpią naturalne ruchy kadrowe np. przejścia 

na emeryturę. Stwierdził, że na dzień dzisiejszy jest to tylko informacja dotycząca 

szacunkowych kosztów związanych ze zmianą w zatrudnieniu i ilości wychowanków. Ponadto 

dodał, że wykonawcy zgłosili gotowość do odbioru robót budowlanych związanych z 

termomodernizacją budynku. 

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś pytania do tego punktu. 

Pan Buliński zapytał, czy 14 wychowanków będzie umieszczonych w budynku Domu Dziecka. 

Pan Starosta odpowiedział, że tak, planuje się wychowanków umieścić na pierwszym piętrze 

budynku.  
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Natomiast na parterze budynku planuje się przenieść Powiatowy Środowiskowy Dom 

Samopomocy. 

Pan Buliński i pani Łątkowska zapytali czy parter im wystarczy. 

Pan Starosta odpowiedział, że tak, parter wystarczy dla uczestników PŚDS. 

Pani Grzywacz zapytała, czy w tej chwili Dom Dziecka normalnie funkcjonuje. 

Pan Starosta odpowiedział, że tak funkcjonują normalnie. 

Pani Grzywacz zapytała, czy w jednostce jest psycholog, ponieważ przez pewien czas był tam 

problem z psychologiem. 

Pan Starosta odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma takiej informacji, ale zapyta panią 

dyrektor o tę kwestię. Dodał, że z informacji jakie posiada wynika, iż w jednym budynku 

najprawdopodobniej mogłyby funkcjonować dwie jednostki tj. Dom Dziecka i PŚDS.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 8. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

Pan Starosta poinformował, że w projekcie uchwały chodzi o zaopiniowanie zaliczenia do 

kategorii dróg gminnych drogę stanowiącą działkę o numerze 78/1 obręb geodezyjny 

Wawrowice, gmina Kurzętnik. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 9. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pan Starosta wyjaśnił, że w związku ze zmianami, jakie zostały wprowadzone z końcem roku 

2018 oraz w roku 2019 w Rozporządzeniu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej z dnia 

9 grudnia 2010 roku w sprawie środowiskowych domów samopomocy wymagane było 

dostosowanie Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim do aktualnego stanu prawnego. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany Statutu Powiatowego Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta wyjaśnił, że tutaj tak samo jak w poprzednim punkcie zmiany, które zostały 

wprowadzone z końcem roku 2018 oraz w roku 2019 w Rozporządzeniu Ministra Rodziny, 
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Pracy i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2010 roku w sprawie środowiskowych domów 

samopomocy należy wprowadzić do statutu PŚDS.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji grantu Oś I 

Powszechny dostęp do szybkiego internetu Działanie 1.1 Wyeliminowanie terytorialnych 

różnic w możliwości dostępu do szerokopasmowego internetu o wysokich 

przepustowościach Zdalna Szkoła. 

Pan Starosta poinformował, że chodzi tutaj o środki na zakup komputerów do szkół. Dodał, że 

powiat otrzyma dofinansowanie na ten cel w wysokości 69 840,00 zł ( 100 % - bez wkładu 

własnego). 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 10. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia, szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu udzielania podmiotom prowadzącym działalność gospodarczą ulg w 

spłacie należności pieniężnych z tytułu oddania nieruchomości w najem, dzierżawę lub 

użytkowanie przypadających za okres stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu 

epidemii COVID-19. 

 

Pan Starosta poinformował, że przygotowano w/w projekt uchwały, ponieważ ze względu na 

epidemię koronawirusa najemcy byli wyłączeni z możliwości świadczenia usług. Dodał, że 

umorzenie byłoby przyznane podmiotom od 01.04.2020r. do 30.06.2020r. Wyjaśnił, że 

umorzony zostałby jedynie czynsz za wynajem, natomiast koszty eksploatacyjne najemcy 

musieliby ponieść. 

Pan Buliński zapytał, czy najemcy składali już wnioski o obniżkę czynszu. 

Pan Starosta odpowiedział, że tak, najemcy składają wnioski w tej sprawie. 

Pani Łątkowska zapytała, czy obliczono jakiego rzędu byłyby to koszty dla powiatu. 

Pan Starosta odpowiedział, że łącznie naliczenie miesięczne za najem przed umorzeniem 

wynosi 10 423,92 brutto, natomiast po umorzeniach wyniesie 4 613,99 zł.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Szóstym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 ze zm.  

Pani J. Jamroży – Główna księgowa omówiła zmiany w budżecie i w WPF. Dodała, że do 

załącznika inwestycyjnego wpisane zostało zadnie dotyczące przebudowy drogi powiatowej na 

odcinku Skarlin-Nawra. Ponadto poinformowała, że zwiększa się nakłady inwestycyjne o 

kwotę 35 000 zł na realizację zadnia związanego z remontem biblioteki przy ZS. im. C.K. 

Norwida, środki te będą przeznaczone na opracowanie dokumentacji projektowej. 

Pan Buliński zapytał na co zostaną przeznaczone środki w wysokości 39 500 zł z rezerwy 

celowej uruchomionej na wydatki związane z zarządzaniem kryzysowym.  

Pan Starosta odpowiedział, że powyższe środki zostaną przeznaczone na dezynfekcje 

pomieszczeń oraz na środki ochrony osobistej. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali  więcej pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Siódmym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XV/94/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020 r. ze zm. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


